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Protokół nr 3/2022 

z posiedzenia doraźnej Komisji Rady Miasta Krakowa do spraw zbadania  wydatków 

Gminy Miejskiej Kraków i spółki Kraków 5020 w zakresie działalności spółki                      

i Prezydenta Miasta Krakowa odbytego  w dniu 22 listopada 2022 roku 

                                      w Sali Portretowej w Urzędzie Miasta Krakowa  

 

W posiedzeniu, któremu przewodniczył Łukasz Maślona – Przewodniczący Komisji, 

udział wzięli członkowie Komisji oraz inni zaproszeni goście.  

Przewodniczący Komisji po stwierdzeniu quorum pozwalającego na podejmowanie 

prawomocnych decyzji o godzinie 11.00 otworzył posiedzenie Komisji.  

 

Komisja jednogłośnie przyjęła porządek posiedzenia w brzmieniu: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Uzgodnienie porządku obrad. 

3. Informacja Rady Nadzorczej spółki Kraków 5020 na temat podjętych działań 

kontrolnych. 

4. Informacja Prezydenta Miasta Krakowa i Krakowskiego Biura Festiwalowego na temat 

działań podejmowanych w zakresie powołania spółki Kraków 5020. 

5. Sprawy bieżące. 

6. Oświadczenia i komunikaty. 

7. Zamknięcie posiedzenia. 

 
 

Ad. 1.  

Otwarcie posiedzenia.  

 

Posiedzeniu przewodniczył Łukasz Maślona - Przewodniczący doraźnej Komisji Rady Miasta 

Krakowa do spraw zbadania wydatków Gminy Miejskiej Kraków i spółki Kraków 5020 w 

zakresie działalności spółki i Prezydenta Miasta Krakowa, Przewodniczący o godzinie 11.00 

otworzył posiedzenie komisji i na podstawie obecności radnych stwierdził quorum 

uprawniające komisję do podejmowania prawomocnych decyzji. 

 

Ad 2.  

Przyjęcie porządku obrad.   

 

Przewodniczący doraźnej Komisji Rady Miasta Krakowa do spraw zbadania wydatków Gminy 

Miejskiej Kraków i spółki Kraków 5020 w zakresie działalności spółki i Prezydenta Miasta 

Krakowa przedstawił proponowany porządek posiedzenia.  

Członkowie Komisji nie zgłosili uwag do porządku posiedzenia, Komisja w głosowaniu 4 za, 

0 przeciw, 0 głosów wstrzymujących się przyjęła powyższy porządek obrad. 

 

Ad. 3. 

Informacja Rady Nadzorczej spółki Kraków 5020 na temat podjętych działań 

kontrolnych. 

 

Przewodniczący Rady Nadzorczej spółki Kraków 5020  Marcin Mikos podziękował za 

zaproszenie na posiedzenie komisji,  a następnie przedstawił radnym  oświadczenie z którego 

wynika, że Rada Nadzorcza może udzielić komisji wyjaśnień i informacji wyłącznie na 

posiedzeniu Rady Nadzorczej.  



 

Michał Drewnicki  zgłosił wniosek do Prezydenta Miasta o przekazanie wszystkich protokołów 

z posiedzeń Rady Nadzorczej spółki Kraków 5020 oraz wszelkich dokumentów kontrolnych 

i  pokontrolnych z kontroli jakie były zlecane.  
 

Komisja w głosowaniu 4 gł. za, przy 0 przeciw, 0 wstrzymujących się przyjęła propozycję 

wniosku.(Wniosek Nr 1/2022 z 22 listopada 2022r.) 

W dyskusji udział wzięli: Michał Starobrat, Łukasz Maślona, Marcin Mikos, Michał Marszałek 

– Dyrektor Biura Nadzoru Właścicielskiego 

Ustalono, że komisja wystąpi z pismem o udzielenie przez Pana Prezydenta zgody na 

przekazywanie przez Radę Nadzorczą i Zarząd Spółki Kraków 5020 wszelkich informacji 

będących w obszarze tematycznym prac doraźnej Komisji Rady Miasta Krakowa do spraw 

zbadania wydatków Gminy Miejskiej Kraków i spółki Kraków 5020 w zakresie działalności 

spółki i Prezydenta Miasta Krakowa. 

 

Ad.4 

Informacja Prezydenta Miasta Krakowa i Krakowskiego Biura Festiwalowego na temat 

działań podejmowanych w zakresie powołania spółki Kraków 5020. 

  

Michał Marszałek, dyrektor Biura Nadzoru Właścicielskiego przedstawił informację na temat  

działań podejmowanych w zakresie powołania spółki Kraków 5020. 

W dyskusji udział wzięli: Michał Starobrat, Michał Drewnicki, Łukasz Maślona, Łukasz Sęk, 

Katarzyna Olesiak, dyrektor Wydziału Kultury i Dziedzictwa Narodowego, Carolina Pietyra, 

dyrektor Krakowskiego Biura Festiwalowego. 

Po zakończonej dyskusji ustalono, ze komisja wystąpi do  Prezydenta Miasta o  udzielenie 

odpowiedzi na pytania, czy Prezydent lub jakikolwiek Wydział UMK zleciły przed powołaniem 

spółki Kraków 5020 realizację analiz i dokumentów, a jeśli tak to komisja prosi o  ich 

udostępnienie: 

1. Analizę ekonomicznej zasadności powołania spółki 

2. Analizę opłacalności powołania spółki 

3. Analizę skutków organizacyjnych i finansowych powierzenia spółce zadania realizowanego 

w zakresie promocji 

4. Analizę podniesienia efektywności realizacji zadań gminy w odniesieniu do dotychczasowe 

formuły organizacyjnej. 

5. Oszacowanie niezbędnych środków na realizację zadań publicznych przez spółkę 

6. Projekt Statutu Krakowskiego Biura Festiwalowego w związku z wydzieleniem części 

zadań do projektowanej spółki. 

7. Projekt umowy powierzenia, o której mowa w projekcie uchwały. 

8. Zasady zarządzania majątkiem gminnym, w tym ICE 

9. Analizę statusu prawnego ( właścicielskiego) ICE po utworzeniu spółki 

10. Analizę przedmiotu dzielności spółki wg. Klasyfikacji PKD 

11. Analizę podatkową (skarbową) związaną z ewentualnym przenoszeniem majątku Gminy 

Miejskiej Kraków do nowej spółki. 
                                                                                                                                                       

Ad. 5.  

Sprawy bieżące. 

 

Przewodniczący Komisji poinformował, że za tydzień tj.29 listopada br. komisja będzie 

kontynuować temat dot. Informacji Prezydenta Miasta Krakowa, Krakowskiego Biura 

Festiwalowego oraz spółki Kraków 5020 w zakresie realizacji uchwały Rady Miasta Krakowa 

na temat powołania spółki Kraków 5020. 

Zaproszenie na posiedzenie zostanie skierowane do Prezydenta Miasta, Krakowskiego Biura 

Festiwalowego oraz spółki Kraków 5020. 



 

 

Ad. 7.  

Oświadczenia i komunikaty. 

Nie zgłoszono oświadczeń i komunikatów. 

 

Ad. 8.  

Zamknięcie posiedzenia.  

 

 

 

 

 

Wobec wyczerpania porządku posiedzenia, Przewodniczący Komisji o godzinie 13.15 

zamknął posiedzenie.  

 

 

                 

 

 

                 Przewodniczący  Komisji  

 

    

                            Łukasz Maślona   

 

 

 

 

 

 

Protokołowała: 

Beata Czepiec 


